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A mai kor előttünk álló változásai szinte megjósolhatatlanok, azonban egy biztos, hogy üzleti 
alkalmazásokra és a vállalatok digitalizációjára egyre nagyobb szükség lesz. Azonban hogyan lesz 
fenntartható ez az igény akkor, ha közben egyre nagyobb hiány mutatkozik azon szakemberekből, akik 
képesek ezt kiszolgálni. Kérdések, melyekre az előadás közben választ keresünk: Automatizálható-e az 
üzleti alkalmazás fejlesztés? Léteznek-e már olyan technológiák, amik alkalmazhatóak a 
szoftverfejlesztés robotizációjában? Hogyan alkalmazható a mesterséges intelligencia az alkalmazás 
fejlesztés autómatizálásában?  Milyen szervezeti és társadalmi hatásokkal kell számolni? Továbbá az 
előadásban kitérünk egy érdekes kutatás eredményeire is.  
 


